
Agenda ALV 19 november 2024 

1. Opening en mededelingen.


Ronald opent opgewekt de vergadering en verwelkomt de 3 commissarissen. Samen met 18 
leden zijn we in totaal met 21 aanwezigen.


2. Verslag ALV 18 juni 2024


Wordt ongewijzigd vastgesteld.


3. Actuele ontwikkelingen


Terugkijkend op afgelopen seizoen was het belangrijkste nieuws dat onze boerin Roos na een 
enthousiaste start toch in juli besloot om te stoppen. Uiteindelijk is ze nog tot oktober betrokken 
gebleven. Ze heeft ons veel gebracht. Roos heeft voor haar vertrek diverse 
overdrachtsdocumenten samengesteld zodat we het seizoen goed konden afmaken. Ook een 
stuk overdracht naar de nieuwe boer. We hebben onze lessen getrokken uit deze ervaring en 
hebben het aanname beleid uitgebreid. 


Na een korte terugblik op het afgelopen jaar kijken we vooruit naar het nieuwe seizoen.


4. Stand van zaken grond en vergunning


We hebben zicht op het aankopen van een stuk grond van 4,2 ha op de Burgemeester 
Kremerweg. Vandaag is de intentieovereenkomst getekend tussen de Vegaboerderij en de 
verkopende partij. Ronald legt uit welke ontbindende voorwaarden er zijn en als aan alle eisen is 
voldaan dan kan koop plaatsvinden. Martien legt uit dat er een fruitboomgaard en een voedselbos 
ingetekend wordt en we zijn in overleg met de Gemeente hoe de noordrand van Bodegraven moet 
worden ontwikkeld. Onze plek is geschikt voor een nieuwe vorm van agrarische voedselproductie 
en daarmee vult de Vegaboerderij deze rol goed in. Martien legt uit dat we op zoek gaan naar een 
ontwerp van het gebouw. Intentie is om vanaf 2026 te gaan beginnen, echter kan elk bezwaar 
tijdens het proces vertraging optreedt. Dus 2026 is nog geen gelopen race maar we zetten er wel 
op in. Ronald vult aan dat we nu eerst gaan kijken naar de bodemkwaliteit. Daarna komt het 
traject met de vergunningen en financiering. Marian vraagt of er samenwerking met de Hortus 
Populus komt; Martien legt uit dat we elkaar kunnen versterken maar er is nog geen vraag vanuit 
de Hortus voor samenwerking omdat ze voorlopig voorzien zijn van een locatie. Peter vraagt naar 
hoe we de financiering regelen. Martien legt uit dat Land van Ons op dit moment de eerste optie 
is. Land van Ons komt overeen met ons doel om de biodiversiteit te vergroten. Zou dit door 
kunnen gaan dan koopt LvO de 4 ha en kunnen wij voor het deel dat wij nodig hebben met 
eeuwigdurige pacht ons deel in gebruik nemen. Mochten we er niet uitkomen met deze partij dan 
staat in het draaiboek ook plan B en C om te financieren.


Tekening met voorlopige schets gaat rond.


Voor komend jaar ziet Ronald wel een toename in kosten waardoor een toename van ons 
ledenaantal belangrijk blijft. Op de huidige locatie is er 1 lopende klacht tegen ons over onze 
tunnelkas. In januari is er een rechtszaak tussen de eiser en de Omgevingsdienst/Gemeente die 
ons de vergunning heeft verleend.


5. Advies oogstcommissie


Martijn licht het verslag van de oogstcommissie toe. Ton, Nellie, Ingrid, Martijn, Eefje, Gerda en 
Ina vormden dit jaar de oogstcommissie. Wat opviel is de hoeveel kennis die er inmiddels is bij de 
leden aanwezig is en het advies naar de (nieuwe) boer wordt daarmee ook steeds uitgebreider. 
Een aantal hoogtepunten waaronder de aanschaf van de bosmaaier, de eenassen en de aanleg 
van een wadi zorgden voor een verbetering van onze slagvaardigheid. We hebben niet altijd grip 
op de hoeveelheden; afgelopen seizoen was peterselie, dat wat vorig jaar snijbiet was; te veel. Dit 
jaar zorgen voor een betere voorbereiding zodat we volgend seizoen goed kunnen beginnen. 
Variatie blijft een aandachtspunt. Extreem weer ook. We gaan een duidelijkere indeling maken, we 



kunnen de kas en het land beter benutten. Het is een document dat we goed kunnen meegeven 
met de nieuwe tuinder. 

Hans vraagt hoe we de kennisoverdracht regelen en hoe documenteren we dat zodat we 
belangrijke kennis kunnen naslaan. Kennisborging heeft prioriteit en maakt ons slagvaardiger 
zonder boer. Ronald legt uit hoe Roos haar werk heeft overgedragen. Marian zegt dat we 3 
verschillende soorten boeren hebben gehad die hun eigen werkwijze hadden. Marjan vraag of 
iemand de opleiding op de Warmonderhof gaat doen. We gaan kijken of een paar mensen een 
kort cursus daar kunnen doen. Ook moet de informatievoorziening op de boerderij beter worden 
georganiseerd. Het idee van dag-coördinatoren is een mogelijke oplossing om efficiënter te 
werken. Ina vraagt of we volgend seizoen mensen kunnen vragen om zelf te oogsten, bijvoorbeeld 
bewerkelijke groenten zoals boontjes. Als peulvruchten veel tijd vraagt van onze vrijwilligers 
moeten we er kritisch naar kijken of we deze tijd beter kunnen verdelen.


Benoeming nieuwe oogstcommissie 2025: Martijn, Eefje en Ton.


6. Begroting 2025


Ingrid vertelt dat we afgelopen jaar ruim hebben gezeten, het resultaat zal minder negatief 
uitpakken dan begroot. We verwachten op - 5000,- euro (uitgegaan van - 29.000 euro). Dit heeft 
te maken met het eerdere vertrek van Roos. We hadden optimistisch begroot voor ledengroei, 
maar hebben daar onvoldoende aandacht aan kunnen geven zodat groei achterblijft. In de nieuwe 
begroting houden we rekening met een tuinder/boer voor 9 maanden op ZZP basis, maar binnen 
de begroting pas ook een loondienstverband. Andries vraagt of we geen risico lopen op 
continuïteit als we een contract van 9 maanden aanbieden. Ronald verteld dat we momenteel 3 
kandidaten hebben die op de hoogte zijn van de termijn. Ingrid erkent dat er risico’s zijn maar 
financieel gezien is ons huidige aanbod voldoende.


We gaat uit van een groei met 15 nieuwe leden. Afgelopen jaar is dat niet gelukt dus het wordt 
een uitdaging. We hebben ons marketing budget verhoogd naar 2000 euro om meer te kunnen 
doen aan PR en marketing activiteiten.


Martijn voegt toe dat de ledenwerving afgelopen jaar heeft tegen gezeten omdat de oogst tegen 
viel. De mensen met een proefpakket moesten lang wachten. Als de proefleden eerder kunnen 
beginnen verwachten we meer mensen aan te trekken. Arjan vertelt hoe hij via zijn vrouw die met 
haar klas, groep 3 van de Prinses Beatrixschool uit Bodegraven afgelopen jaar voor een ochtend 
langskwam. Na de goede ervaring zijn zij lid geworden. 


Nieuwe pakketprijs wordt vastgesteld op 480 euro. Proefpakket - 4 x een pakket ophalen - wordt 
vastgesteld op 42,50. 


7. Advies RvC.

Verslag wordt kort besproken. Maurits koppelt terug hoe het overleg ging tussen RvC en bestuur, 
met complimenten voor Ingrid voor het heldere financiële overzicht. Ook RvC onderstreep het 
belang van een groeiend leden aantal.


8. Rooster van aftreden

Aftredend, niet herkiesbaar Martijn van Veen. Martijn heeft inmiddels contact met een mogelijke 
opvolgster. Ook zoeken we nog een bestuurslid voor ledenwerving, zeker nu ledengroei hoog op 
de agenda staat.


9. Rondvraag


Uitgifte ruimte wordt opgeknapt; subsidieaanvraag loopt. 

Ingezonden brief van Nellie besproken met dank voor haar suggesties. 

Ina geeft een suggestie over het contract indien voor een dienstverband wordt gekozen.

Houtsnippers om paden aan te leggen. Siona geeft een tip waar we dit kunnen navragen. 



